
                                           

 

 

 

  
 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DE GESTIÓ I  
PARTICIPACIÓ DE LLOFRIU,  DEL DIA 19 DE MARÇ DE 202 1 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Josep Sabrià 
Sr. Josep Estanyol 
Sr. Jaume Alsina 
Sr. Joan Matamala 
Sr. Ramón del Molino 
 
Excusa la seva presència la sra. Fina Marí 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Policia i Mobilitat 
4) Qualitat Urbana 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05h seguint l’ordre del dia previst: 
 
1) Urbanisme 
 
Camí de Can Garriga: Les obres ja s’han executat aquest mes de gener. 
 
Camí de Roma (finca de nova construcció): L’expedient a Serveis Jurídics segueix el 
seu curs. 
 
Il·luminació del camí de Roma: La setmana vinent es fa el fonament de les dues 
llumeneres solars i en quant segui es posen. La primera llumenera no estava 
connectada a enllumenat públic, es farà 30 metres de línia soterrada per poder-la 
connectar. 
 
Partida específica:  
Es van fer 3 propostes: 
- 3 panells de bústies (Barceloneta/Estació/Viola): necessitem saber de quantes 
bústies han de ser els panells. El Consell ens ho acabarà de confirmar. 
- Projector i pantalla per la sala d’actes de les Escoles Velles (Centre Cultural): ja s’han 
demanat els pressupostos. S’acorda encarregar-ho donat l’import de despesa. 
- Rellotge de sol a l’església: estaria bé buscar un artista que el pinti i sàpiga posar la 
broca (especialista). Els membres havien de parlar amb Estucs Ventura per a què fes 



                                           

 

 

 

pressupost. Ja li han demanat i restem a l’espera. També es parlarà amb la Parròquia 
(els membres) per a la seva conformitat. 
 
Camí dels Horts: Estudi i projecte aprovat i a punt per poder-lo licitar quan es faci 
efectiu el romanent. Finalment, un cop analitzat el problema, hi ha un parell de punts 
de pèrdua del sanejament, es farà amb asfalt perquè no hi hagi més problemes 
d’esfondrament, tenint en compte que hi passen vehicles pesants. S’enfonsa perquè 
no estava emmallat ni les terres ben compactades, a més el gruix era escàs. Tindrà un 
cost d’uns 100.000 euros. 
 
Camí de la Viola: Com que el cost del camí dels horts serà inferior al previst, en quant 
sigui efectiu el romanent s’executarà sencer enlloc de fer-ho per fases. 
 
Finca Can Duran (entre camí del Mulló i camí de la Barceloneta): El requeriment per a 
què tanqui l’altra banda de la parcel·la complint la normativa, segueix el seu curs. 
 
2) Serveis Municipals 
 
Camí del Cementiri: Pendent de fer-se a la primavera coincidint amb que estigui feta 
l’estassada dels camps per facilitar accés de camions. Es coordinarà amb Policia i els 
negocis. 
 
Camp de futbol i separació entre el camp de futbol i l’aparcament: Es va estassar i 
aplanar alguns forats que hi havia, malgrat que ha tornat a créixer l’herba. Es 
compactarà amb sauló, es posarà pilona per evitar accés i es posarà quelcom que 
impedeixi passar del camp a dalt i al revés. S’ha coordinat amb en Giralt per tal de fer-
ho per Setmana Santa. 
 
Arbustiva: Ara s’ha acabat la replantació d’arbres i es comença amb l’arbustiva. Es 
reposaran els trams que falta. 
 
Branques que activen el sensor del semàfor del camí dels Horts: Ja s’han retallat però 
el sensor es continua activant comenten els membres del Consell. 
Es parlarà amb mobilitat per a què facin revisar el sensor que no tingui algun problema 
i per això es vagi activant. 
 
Camins pendents a fer, retallar i acondicionar les cunetes. Tasques que es faran el 
segon trimestre quan passin les pluges i es tornarà a fer el quart trimestre de l’any (2 
manteniments l’any, tal i com s’havia acordat a tots els camins: 

- Camí Vell de Torrent (recuperant 1,20 metres de cunetes per banda), 
- Camí entre Can Duran i fins al Cementiri, 
- Reg del Molló, 
- Cantonada carrer Tramuntana amb camí del cementiri al Molló (cantonada 

Granja d’en Planes), 
- Camí de les Poues, 
- Camí del poble a la Barceloneta. 

 
Carrer del Ramal: En breu vindran a resoldre les 4 o 5 lloses que encara es belluguen i 
revisaran que no n’hi hagi cap més. 
 
Escoles velles: S’ha substituït un gran vidre que s’havia trencat i s’ha reparat l’aire de 
nou perquè donava problemes. 
 



                                           

 

 

 

Senyalització que manca amb nom camí dels Horts a l’alçada del semàfor:  Ja està 
col·locada i també s’ha canviat la del carrer Ramal. 
Els membres del Consell discrepen del lloc on s’ha posat, hauria d’estar a la primera 
casa com a la resta de carrers. L’alcalde comenta que s’anirà a Llofriu amb el 
corresponent regidor a revisar les senyalització de camins i carrers. 
 
Forat a al vorada del camí de Roma: Es va arranjar i posar pals de fusta de protecció. 
Més amunt hi ha un esvoranc a reparar. S’anirà a mirar. 
 
3) Policia i Mobilitat 
 
Excés de velocitat Camí de Roma (el veí de la Finca de Dalt): La senyal de 20 està 
col·locada i la policia hi continua treballant. 
 
Sensor semàfor Camí dels Horts: S’ha comprovat i el sensor funciona correctament, 
pensen que detecta quan hi ha algú fent maniobres o mal estacionat. S’han fet 
diferents comprovacions i no té cap error però sí han detectat, per exemple, que quan 
gires a l’esquerra si t’arrambes a l’esquerra salta. 
 
4) Qualitat Urbana 
 
Contenidors a la rotonda de Llofriu: Es van reubicar a l’emplaçament que tècnicament 
es considera favorable, tal i com es va informar als membres. Hi ha veïns que els 
tornen a desplaçar a la rotonda. Quedaran grapats en breu. 
 
Terrenys deixats davant del Garden: S’estan fent els tràmits per fer-ho 
subsidiàriament. 
 
Finca de Ca la Cecília deixada: Al gener van estassar el tros que dóna a la veïna i han 
acordat que a la primavera deixaran tota la finca neta i estassada. 
 
5) Noves aportacions 
 

- S’ha fet un forat al camí de Can Garriga que s’hauria de reparar perquè és 
perillós. 

- Els membres del Consell volen veure el projecte del Camí dels Horts i que se’ls 
informi del calendari d’execució, donat que hi ha un forat que té molta 
profunditat i si es demora molt l’obra hi haurà problemes. 

- A nivell de senyalització, demanen que sota la indicació de carrer Tramuntana 
es posi també barri de l’estació i cementiri perquè la gent es perd i els 
repartidors també. 

- El propietari de Ca la Resclosa està fent obres i volen saber si té llicència i si el 
que fa es pot fer. 

- Al final del camí dels Horts, a l’alçada de les bústies, hi ha tendes de 
campanya, estan posant tanques baixes de fusta, hi ha caravanes i s’hi fan 
festes i xivarri tot i les restriccions de l’estat d’alarma. Aquella zona són horts 
amb barraquetes, no saben si és l’amo o el llogater qui ho permet. 

- El pont de Torrent al camí vell de Torrent està en un estat molt perillós. Es 
tornarà a parlar amb l’Ajuntament de Torrent. 

- A sobre de Can Vergés, avall del camí del Cementiri (passat la granja de’n 
Riera, trencant a la dreta, darrera la nau gran) estan canviant els tubs d’aigua i 
s’hauria de controlar que deixin bé el camí i que compactin per a què no 
s’enfonsi com ha passat a altres camins. 



                                           

 

 

 

- Paratge del Molló: s’hauria de senyalitzar el paratge, pels dos camins i 
senyalitzar el límit de velocitat i posar enllumenat públic. 

- Demanen que quan es faci el Camí de la Viola, es deixin passats els tubs per 
cablejat perquè sinó l’hauran de tornar a obrir i el malmenaran. 

- Al carrer de les Poues, al final, que connecta amb el camí de la Barceloneta, 
falta una llumenera. 

- S’hauria de tornar a mirar bé el clima perquè no escalfa. 
 
 

A les 21.55h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació  


